



BEIRUT INSTITUTE  
SUMMIT  
EDITION II

English

Arabic

## Abu Dhabi to Host Summit on the Arab Region's Engagement in Global Future Beirut Institute Summit to Discuss How Governments in the Region Must Prepare for the Future?

**Abu Dhabi, UAE, 15 April, 2018:** Taking place on 12 & 13 May 2018, the second edition of Beirut Institute Summit will convene a highly select group of senior government officials, public and private sector luminaries and next generation leaders in Abu Dhabi to develop specific policy proposals for "Constructing the Arab Region's Engagement in the Emerging Global Future."

UAE's growing regional and international role provides the ideal backdrop to host the summit in its capital Abu Dhabi.

In its second edition, Beirut Institute Summit will host prominent speakers across 13 public sessions and 5 closed door policy circles with HE Abdullatif bin Rashid Al Zayani, Secretary- General of the Gulf Cooperation Council, HE Ahmed About Gheit, Secretary-General of the Arab League, HE Shaikh Khalid Bin Ahmed Bin Mohammed Al Khalifa, Bahrain's Minister of Foreign Affairs, HE Abdulmalik Abduljalil Al-Mekhlafi, Deputy Prime Minister and Foreign Minister of Yemen, HE Nohad Machnouk, Lebanon's Minister of Interior and Municipalities, HE Marwan Hamadeh, Lebanon's Minister of Education, HE Ghassan Hasbani, Lebanon's Minister of Health, HE Kevin Rudd, President of the Asia Society Policy Institute and Australia's Former Prime Minister, as well as General David Petraeus, Chairman of KKR Global Institute and Former CIA Director amongst the 150 thinkers including political leaders, senior policy makers, prominent intellectuals, leading CEOs, and civil society leaders attending Beirut Institute Summit to reflect on the evolving relationship between the Arab Region and the world.

Raghida Dergham, prominent Political Columnist, Founder and Executive Chairman of Beirut Institute noted that the Arab Region is in the midst of a rapid and historic transformation in parallel with a period of arguably an unprecedented transition in the world – technologically, geopolitically, economically and socially. How the visionary reforms of key actors in the Region intersect with the structural shifts underway globally will deeply affect the future trajectories of each.

أبوظبي تستضيف قمة "بيروت إنستيتيوت" الثانية من 12 إلى 13 مايو  
تستشرّف القمّة مستقبل المنطقة في ضوء المستجدات الدولية وتناقش دور  
حكوماتها في صناعة المستقبل  
تتضم القمّة 13 جلسة نقاش مفتوحة و 5 جلسات مغلقة بمشاركة أكثر من 150  
شخصية عربية ودولية بارزة

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة، 15 أبريل، 2018: تستضيف العاصمة الإماراتية أبوظبي الدورة الثانية لقمّة "بيروت إنستيتيوت" في الفترة من 12 إلى 13 مايو الجاري بمشاركة أكثر من 150 شخصية عربية ودولية بارزة بمن فيهم كبار المسؤولين الحكوميين والمتفنيين في القطاعين العام والخاص والقيادات الشابة في أبوظبي وكبار القادة السياسيين والمفكرين البارزين وصناع السياسات بالإضافة إلى مجموعة من المدراء التنفيذيين وقيادات المجتمع المدني. وتنظم "بيروت إنستيتيوت" 13 جلسة نقاش مفتوحة و 5 جلسات مغلقة لمناقشة أهم المواضيع المطروحة على أجندة القمة بما في ذلك التطورات في العلاقات الراهنة بين دول المنطقة والعالم. وتعرض القمّة في ختام جلساتها مجموعة من المقترحات والطروحات الرامية إلى تقديم رؤية واضحة لدور المنطقة العربية في صياغة المستقبل العالمي.

وتتضمن قائمة المشاركين في القمة كل من معالي الدكتور عبد اللطيف بن راشد الزباني الأمين العام لمجلس التعاون لدول الخليج العربية، ومعالي أحمد أبو الغيط أمين عام جامعة الدول العربية، ومعالي الشيخ خالد بن أحمد آل خليفة وزير خارجية مملكة البحرين، ومعالي عبد الملك عبدالجليل المخلافي نائب رئيس الوزراء وزير الخارجية اليمني، وسعادة السيد نهاد المشنوق وزير الداخلية والبلديات في الجمهورية اللبنانية.

كما ويشارك في القمة معالي مروان حماده وزير التربية والتعليم العالي في الجمهورية اللبنانية، ومعالي غسان حاصباني وزير الصحة اللبناني، ومعالي كيفين رود رئيس وزراء أستراليا السابق ورئيس "معهد دراسات السياسة في آسيا" بالإضافة إلى الجنرال ديفيد بتريوس المدير السابق لوكالة الاستخبارات المركزية الأمريكية (CIA) ورئيس معهد "كيه.كيه.آر غلوبال إنستيتيوت".

وقالت راعدة درغام، الصحافية البارزة المتخصصة بالشأن السياسي، ومؤسسة "بيروت إنستيتيوت": "تشهد المنطقة العربية تحولاً سريعاً وتاريخياً بالتوازي مع التحولات الدولية غير المسبوقة في مجال التطور التكنولوجي والمجالات السياسية والاقتصادية والاجتماعية كافة. ومما لا شك فيه إن الطريقة التي تتقاطع بها الإصلاحات التي تقودها الجهات الفاعلة في المنطقة مع الإصلاحات والتحويلات الجارية على الصعيد الدولي ستؤثر بشكل كبير المسارات المستقبلية لكليهما".

وأضافت درغام: "تؤكد المشاركات المهمة لخبذة القيادات والشخصيات البارزة من المنطقة ومختلف دول العالم على أهمية القمة وثقة المجتمع الإقليمي والدولي بدورها ومكانتها كمنصة رائدة لمناقشة وتقديم طروحات وأطر عمل فعالة تساهم في تشكيل الوجه الجديد للمنطقة. كما وتؤكد استضافة دولة الإمارات العربية



BEIRUT INSTITUTE  
SUMMIT  
EDITION II

Dergham said "The quality of participations in the summit attest to its credibility by the regional and international community in being the platform to discuss and present policy frameworks to shape and transform the Region."

She added "Beirut Institute Summit will study the emerging global future in the backdrop of the social, political and economic implications of the current technological burst, increasing gender balancing of the political leadership by women in the Region and the shifting priorities and alliances with the emerging geopolitical and economic scenarios amongst other topics of regional and international interest."

Through discussions and presentations Beirut Institute Summit intends to enable the creation of a cohesive strategic approach to address the challenges facing the Arab Region and harness the power of its emerging innovative new generation of leaders driving them.

#### Additional Information:

##### Images attached:

Image 01: Beirut-Summit-1951.jpg

Image 02: IZ493892.jpg

#### About Beirut Institute Summit:

Beirut Institute Summit is a collaborative initiative impacting the Region, proactively. Our focus is on designing actionable policies and innovative solutions to turn back the forces of destruction and advance the construction of the Arab Region's engagement in the emerging global future.

Join us on twitter with #BISummit2018 to share your thoughts on the topics we discuss.

#### For more details, contact:

Anila Jumani

Tel. +971 50 2186 186

Email. [media@beirutinstitutesummit.com](mailto:media@beirutinstitutesummit.com).

المتحدة للقمّة على أهمية الدور الذي تقوم به في دعم مسيرة التنمية والازدهار في المنطقة وحول العالم."

وأردفت درغام: "تُدْرُسُ قمّة "بيروت إنستيتيوت" المستقبل العالمي الناشئ على خلفية المتغيرات الاجتماعية والسياسية والاقتصادية للثورة التكنولوجية الحالية. ومن بين المواضيع المهمة على الصعيدين الإقليمي والدولي التي ستناقشها القمّة زيادة التوازن بين الجنسين في صفوف القيادة السياسية في المنطقة، بالإضافة إلى الأولويات والتحالفات الجديدة في ضوء المتغيرات الجيوسياسية والاقتصادية المحتملة."

تهدف قمّة "بيروت إنستيتيوت" إلى وضع نهج استراتيجي فعّال يساهم في التصدي للتحديات التي تواجه المنطقة، وتسعى لتسخير قوة الجيل الجديد والقيادات الشابة في دعم الجهود الإقليمية الهادفة لبناء مستقبل أكثر إشراقاً وازدهاراً للجيل الحالي والأجيال القادمة.

-انتهى-

شرح الصور المرفقة:

شرح الصور المرفقة:

الصورة رقم 1: Beirut-Summit-1951.jpg

الصورة رقم 2: IZ493892.jpg

#### حول قمّة "بيروت إنستيتيوت"

قمّة "بيروت إنستيتيوت" هي مبادرة سياسية مشتركة تهدف إلى تحقيق تأثير إيجابي في المنطقة عبر تصميم سياسات فعّالة وقابلة للتطبيق. وتقدم القمّة حلولاً مبتكرة تساعد في التصدي للعقبات والمخاطر المحدقة بالمنطقة وتهدف إلى تعزيز دور المنطقة العربية في صياغة المستقبل العالمي.

تواصلوا معنا عبر موقعنا الرسمي على "تويتر" (#BISummit2018)

وشاركونا آراءكم واقتراحاتكم حول المواضيع التي تناقشها قمّة "بيروت إنستيتيوت"

هذا العام.

لمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع:

أنيلّا جوماني

هاتف: +971 50 2186 186

بريد إلكتروني: [media@beirutinstitutesummit.com](mailto:media@beirutinstitutesummit.com)